

**SCHEDULE 9**  
**OCLC WebJunction®**

Section 1. Description	第一節 說明
<b>WebJunction</b> serves as an online community dedicated to the training needs of library staff. The scope of the WebJunction services under this Schedule is listed in the Order Details.	<b>WebJunction</b> 是一個線上社群，致力於滿足圖書館工作人員的培訓需求。訂單明細中列出了本附表中的 <b>WebJunction</b> 服務的範圍。
Section 2. Definitions	第二節 定義
All capitalized terms not defined herein shall have the same meaning ascribed to them in the Framework Agreement.	本文未定義的所有大寫術語應具有與框架協議中相同之涵義。
Section 3. Terms of Use	第三節 使用條款
<p><b>3.1. Co-Branding, Promotion and Marketing.</b></p> <p>(a) <b>Trademark License.</b> OCLC grants Institution the non-exclusive, non-transferable, worldwide right to use the following OCLC trademarks solely for purposes of co-branding, marketing and promoting the Services to prospective registrants and users via print and electronic mediums during the term of this Schedule. The trademarks and appropriate symbols are as follows: OCLC®, WebJunction® and the WebJunction logo.</p> <p>(b) <b>Appropriate Trademark Use.</b> Institution shall use the appropriate trademark symbol and identify the trademarks as those of OCLC using the following notice whenever the trademarks listed above are used as permitted herein: "OCLC, WebJunction, and the WebJunction logo are trademarks of OCLC Online Computer Library Center, Inc." Institution agrees to make all modifications to any promotional materials reasonably requested by OCLC.</p> <p><b>3.2. Maintenance.</b> OCLC or identified external service vendors shall have the right to perform any routine or emergency maintenance with respect to the System that may temporarily limit or suspend the availability of the Services and will provide notice as is practicable. Such maintenance periods shall not be deemed a violation by OCLC of any of its obligations under this Schedule.</p> <p><b>3.3. Support.</b> Institution may contact the OCLC Help Desk seeking technical support via email during our regular business hours (8AM to 5PM ET Monday through Friday, excluding OCLC recognized holidays). Institutions and users will contact external service vendor technical support directly online or via email when accessing systems and content provided outside of the webjunction.org web site. OCLC, in its sole discretion, reserves the right to change support offerings but in doing so will not materially reduce the level of support received by Institution. OCLC also reserves the right, in its sole discretion, to discontinue any of its Services at any time.</p>	<p>3.1. 聯合品牌、推廣和行銷。</p> <p>(a) <b>商標許可。</b> OCLC 授予機構非專屬性，不可轉讓的，在世界範圍內使用以下 OCLC 商標的權利，這些權利僅用於在本計劃有效期內通過印刷和電子媒介對潛在註冊人和用戶進行聯合品牌推廣、行銷和推廣服務。商標和相應的符號如下：<b>OCLC®</b>、<b>WebJunction®</b>和 <b>WebJunction</b> 標識。</p> <p>(b) <b>相應的商標使用。</b> 機構應適用相應的商標，並在使用上述商標時使用下列通知，以確定這些商標是 OCLC 的商標：“OCLC, WebJunction 和 WebJunction 標識是 OCLC Online Computer Library Center, Inc. 的商標。” 機構同意按照 OCLC 的合理要求對任何宣傳材料進行所有修改。</p> <p><b>3.2. 維護。</b> OCLC 或已認證之的外部服務供應商將有權對系統執行任何例行或緊急維護，這可能會暫時限制或暫停服務的可用性，並將在可行的情況下發出通知。此類維護期限不應被視為 OCLC 違反了本附表規定的任何義務。</p> <p><b>3.3. 支援。</b> 機構可在我們的正常工作時間（美國東部時間週一至週五，上午 8 點至下午 5 點，不包括 OCLC 配合之假期），通過電子郵件與 OCLC Help Desk 聯繫，以尋求技術支援。當機構和用戶訪問 <b>webjunction.org</b> 網站以外提供的系統和內容時，將直接在線或通過電子郵件與外部服務供應商技術支援聯繫。OCLC 保留更改支援產品的權利，但這樣做不會從實質降低機構獲得的支援標準。OCLC 還保留自行決定隨時終止其任何服務的權利。</p>